
21-1-2020

Schriftelijke artikel 44 vragen inzake herinrichting speeltuin Buvelio.

Op 16-10-2018 en 18-12-2018 tijdens de raadsvergadering heeft 
RijswijksBelang het met wethouder Van der Laar gehad over de 
herinrichting van Buvelio. 

Daar zijn toezeggingen gedaan door wethouder Van der Laar aan de raad, 
met name aan de fractie van RijswijksBelang. ( beelden zijn op te vragen)
1:Wanneer gaat u beginnen met de herinrichting van Buvelio?
2: Wat kunnen wij verwachten( na toezegging)  voor de opening op 1 april 
a.s.?

RijswijksBelang
Marc Weterings


